
 

 

  

 
 

Інтерв’ю з багатодітною матір'ю: 

«Дітей багато не буває!» 

Чомусь у сучасному суспільстві вважається, що сім'я  у житті людини, 

повинна стояти після кар'єри. Зараз побачити багатодітну родину справжня 

рідкість. Тож сьогодні до нас завітала багатодітна мати Ольга Бєстужева, яка 

розповість про секрети ідеальної сім'ї та її виховання. 

 

— Добрий день, Ольго! Розкажіть, будь ласка, про свою сім'ю. 
 

— Ми, з моїм чоловіком Ігорем, познайомились у 2005 році на навчанні. Через 

рік ми одружились, і ще через рік у нас з'явився синок Андрій. У 2009 р. на 

нас чекав приємний сюрприз – у нас буде двійня. Це були дівчата. Ми 

назвали їх Катя і Ліза. Зараз діти навчаються у школі й ходять до різних 

гуртків. 

 

— Нам було б цікаво почути про ваших дітей. Чи схожі вони? 
 

— Син займається футболом, у школі полюбляє уроки фізкультури й 

англійської мови, допомагає нам по господарству. Катя і Ліза ходять в один 

клас, мають схожі зачіски, проте дуже різні за характером. Якщо Катя 

любить математику й працю, музику й танці, то Ліза полюбляє уроки мови 

й читання книг. 
 

— Як ви проводите вільний час із сім'єю? 
 

— На вихідних, зазвичай, усією сім’єю гуляємо в парку,  ходимо до кафе, а 

щонеділі провідуємо дідуся. Влітку ми їдемо відпочивати у село, а взимку 

до Карпат. 

 

— Чому на вашу думку багатодітна родина сьогодні така рідкість? 
 



— Я вважаю – це пов'язано з духовними цінностями людини. Зараз багато 

людей ставить на перше місце кар’єру.  Люди  вважають, що саме вона 

повинна бути на першому місці, а не сім’я.  І дуже пізно розуміють, що час 

для створення сім’ї уже втрачено. 

 

— Що у вашому розумінні представляє собою ідеальна сім'я? 
 

— Сім'я – це близькі люди, що завжди прийдуть на допомогу, навчать новому, 

а також дадуть корисну пораду. 
 

— Дякую, Ольго, за інтерв'ю. На все добре! 
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